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A közgyűlés tisztségviselőinek tájékoztatója a testület legutóbbi ülése óta 
történt fontosabb eseményekről 
 
Tájékoztatás a 2022. december 15. és 2023. február 8. között történt, elnöki funkcióból 
adódó és a közgyűlés elnöke részvételével lezajlott eseményekről: 
 
 
Dr. Molnár Krisztián a közgyűlés elnöke: 
 
- December 15-én ellátogattak a székesfehérvári Szent Kristóf Házba, hogy elvigyék 

a Fejér Megyei Önkormányzat és Törő Gábor országgyűlési képviselő úr ajándékait 
az intézmény lakóinak, gondozottjainak. 
 

- December 16-án a egészségügyi ellátás helyzetéről egyeztettek a Fejér Megyei 
Szent György Egyetemi Oktató Kórházban, Dr. Takács Péter egészségügyi 
államtitkárral, Prof. Dr. Bucsi Lászóval, az intézmény főigazgatójával, Dr. Jobbágy 
Lajossal, a Dunaújvárosi Szent Pantaleon Kórház főigazgatójával, Tessely Zoltán, 
Varga Gábor, Törő Gábor, Dr. Mészáros Lajos, Vargha Tamás országgyűlési 
képviselő urakkal és Dr. Cser-Palkovics Andrással, Székesfehérvár 
polgármesterével. 
 

- December 16-án adták át a pátkai bekötőút külterületi szakaszát Tessely Zoltán 
országgyűlési képviselő úrral, Molnár Istvánnal, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Fejér 
megyei igazgatójával, valamint Pásztor Józseffel és Varga Gézával a felújítást 
kezdeményező civilek vezetőivel. 
 

- December 17-én ünnepélyes keretek között zárták le a Nemzeti Emlékhelyen az 
Aranybulla Emlékévet. Az emlékévet záró ünnepség keretében leplezték le Dr. 
Cser-Palkovics András polgármester úrral II. András magyar királyunk Nagy 
Benedek szobrászművész által készített emléktábláját, amelyet excellenciás 
Spányi Antal megyéspüspök úrral, Vargha Tamás miniszterhelyettes úrral, Törő 
Gábor országgyűlési képviselő úrral és Dr. Simon László főispán úrral koszorúztak 
meg. 
 

- December 18-án beszédet mondott Szár község megújult polgármesteri 
hivatalának átadásán Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úrral és Németh 
Norbert polgármester úrral. A felújított épületet Gerendai Sándor prépost szentelte 
meg. 
 

- December 19-én a Pannónia Szíve fejlesztésekkel kapcsolatban egyeztettek 
Mayer Gábor területfejlesztésért felelős államtitkár úrral, Márkus Ferenc 
területfejlesztés stratégiai tervezésért felelős helyettes államtitkár úrral, dr. Czene 
Zsolt főosztályvezető úrral, és Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úrral. 
 

- December 20-án újabb találkozón folytatták a kórház és szakrendelései 
működésének és fejlesztési lehetőségeinek vonatkozásában korábban megkezdett 
megbeszélést Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úrral, Prof. Dr. Bucsi 
Lászlóval, a Fejér Megyei Szent György Egyetemi Oktató Kórház főigazgatójával, 
Dr. Kovács Attila orvosigazgatóval, Cséplőné Gönczi Veronikával, a Szociális és 
Gyermekvédelmi Főigazgatóság főigazgató-helyettesével és Illés Szabolccsal, 
Csákvár polgármesterével. 
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- December 20-án ellátogattak a Fejér Megyei Gyermekvédelmi Otthon Velencei 
Gyermekotthonába Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úrral, hogy átadják 
ajándékaikat a gyerekeknek. 
 

- December 20-án Nadap zajló beruházásairól, valamint jövőbeli fejlesztései 
lehetőségeiről egyeztettek Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úrral és Köteles 
Zoltán polgármester úrral. 
 

- December 20-án Nyikos Lászlóval, Polgárdi polgármesterével egyeztettek a 
település jövőbeli fejlesztési lehetőségeiről, valamint zajló beruházásairól, különös 
tekintettel a kapuit hamarosan megnyitó, mintegy 900 millió forintos beruházásból 
épülő óvodáról. 
 

- December 21-én a martonvásári Pápay Ágoston Általános Iskola, Készségfejlesztő 
Iskola és Kollégium számára vittek ajándékot Tessely Zoltán országgyűlési 
képviselő úrral és dr. Szabó Tibor polgármester úrral. 
 

- December 23-án karácsonyi szeretetvendégségre várták Dunaújváros és térsége 
rászorulóit. 
 

- Január 9-én gyárlátogatáson vett részt a Garzon Bútor Kereskedelmi Kft. 
székesfehérvári telephelyén. 
 

- Január 16-án a Velencei-tó környéki településvezetők; Tóth István Gárdony- , 
Mészárosné Hegyi Gyöngyi Sukoró- és Kardos Ádám Pákozd polgármestere, 
valamint Krausz György a velencei civilek képviselője megbeszélést 
kezdeményeztek, a vízpótlás és vízszint-emelkedés tekintetében, melyen Tessely 
Zoltán országgyűlési képviselő úrral vettek részt. 
 

- Január 17-én a Velencei-tó vízpótlása tárgyú megbeszélést folytatták, a korábbi 
résztvevők mellett Csonki Istvánnal, a Közép-dunántúli Vízügyi Igazgatóság 
igazgatójával. 
 

- Január 18-án a Velencei-tó vízpótlásával kapcsolatosan tovább folytatták a 
megbeszéléseket, a Közép-Dunántúli Vízügyi Igazgatóság képviseletében dr. 
Csonki István igazgató és Péterné Varga Zsuzsa osztályvezető, a vízügyi hatóság 
részéről pedig annak vezetője, Maincz Tamás közreműködésével. 
 

- Január 19-én Bánki Erik, a Parlament Gazdasági Bizottságának elnöke látogatott 
a Vármegyeházára. A megbeszélésen Törő Gábor, Tessely Zoltán és Dr. Mészáros 
Lajos országgyűlési képviselő urak részvételével Fejér vármegye gazdasági 
kérdéseiről, valamint további fejlesztési elképzeléseiről, lehetőségeiről esett szó. 
 

- Január 19-én Habsburg-Lotharingiai Mihály főherceg látogatott Dunaújvárosba, 
akivel Baltási Nándor esperes meghívására a Krisztus Király plébánián találkoztak 
Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő úrral. 
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- Január 19-én részt vett a Dunaújvárosi Egyetemen szervezett Polgári Esten, 
melynek vendége volt Habsburg-Lotharingiai Mihály főherceg. 
 

- Január 20-án ünnepélyes keretek között írták alá az öt Velencei-tavi hajóállomás 
komplex felújításának második ütemére vonatkozó vállalkozói szerződést Tessely 
Zoltán országgyűlési képviselő úrral és Szőts Gáborral, a kivitelező QDAM Kft. 
ügyvezetőjével. 
 

- Január 22-én Székesfehérvár Megyei Jogú Város a Magyar Kultúra Napja 
alkalomból rendezett ünnepségén vett részt a Hiemer-házban, ahol Dr. Cser-
Palkovics András polgármester úr adta át a Pro Cultura Albae Regiae díjat, melyet 
ebben az esztendőben a Székesfehérvári Művészek Társasága vehetett át. 
 

- Január 23-án Dr. Cser-Palkovics Andrással, Székesfehérvár polgármesterével 
egyeztetett a települést és a vármegyét érintő kérdésekről. 
 

- Január 24-én Molnár Tiborral, Iváncsa polgármesterével tárgyalt a település 
fejlesztési elképzeléseiről. 
 

- Január 24-én Rácalmás polgármesterével, Schrick Istvánnal egyeztetett a 
települést érintő kérdésekről. 
 

- Január 24-én Bechtold Tamással, Vál polgármesterével tárgyalt a település 
fejlesztési elképzeléseiről. 
 

- Január 25-én Pázmánd Község Önkormányzata részéről Böjte Richárd 
polgármester úr és Dobstadt Linda alpolgármester asszony járt bemutatkozó 
látogatáson a Vármegyeházán. 
 

- Január 25-én közmeghallgatást vezetett a Vármegyeházán, melyet a Hankook Tire 
Magyarország Kft. rácalmási telephelye vonatkozásában katasztrófavédelmi 
engedélyezési eljárás biztonsági jelentése elbírálása kapcsán hívtak össze. 
 

- Január 25-én Dr. Vörös Péter, az Országos Mentőszolgálat regionális igazgatója 
és ifjabb Pápai Imre, Fejér vármegye novemberben kinevezett vezető mentőtisztje 
tett látogatást a Vármegyeházán. 
 

- Január 27-én a Velencei-tó feltöltésével kapcsolatban tartottak egyeztető tárgyalást 
a Közép-dunántúli Vízügyi Igazgatóságon. Az egyeztetésen Tessely Zoltán 
országgyűlési képviselő, a Közép-dunántúli Vízügyi Igazgatóság és az Országos 
Vízügyi Főigazgatóság vezetői, hatósági szakemberek, a tókörnyéki, valamint az 
érintett települések polgármesterei, továbbá a MOHOSZ és a HOFESZ 
vezetősége, illetve a Duna Ipoly Nemzeti Park képviselője vett részt. 
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- Január 27-én a Pusztaszabolcsi Kutyabarát Klub fennállásának 30. évfordulója 
alkalmából megjelentetett kiadvány bemutatóján vett részt Ovádi Péter állatvédelmi 
cselekvési terv kidolgozásáért és végrehajtásáért felelős kormánybiztossal és Dr. 
Mészáros Lajos országgyűlési képviselővel. 
 

- Január 30-án Dr. Salgó Lászlóval, az Igazságügyi Minisztérium közigazgatási 
államtitkárával tárgyalt. 
 

- Január 31-én az Echo Innovációs Műhely igazgatójával, Domokos Tamással, a 
Vállalkozók és Munkáltatók Országos Szövetségének vezetőivel és a Fejér 
Vármegyei Paktum Iroda munkatársaival tárgyalt a helyi foglalkoztatási 
együttműködések kapcsán. 
 

- Február 1-jén a Dunaújvárosi Vasmű megmentése érdekében Orbán Viktor 
miniszterelnök úrral tárgyalt, Dr. Mészáros Lajos országgyűlési képviselő úrral. 
 

- Február 2-án Martonvásár fejlesztési elképzeléseiről, terveiről egyeztettek Dr. 
Szabó Tibor polgármester úrral és Horváth Bálint alpolgármester úrral. 
 

- Február 2-án Bechtold Tamás polgármester úrral, Ádám Zsuzsanna 
alpolgármester asszonnyal és dr. Balogh Zoltán jegyző úrral Vál fejlesztési 
terveiről, lehetőségeiről egyeztettek. 
 

- Február 3-án Tessely Zoltán országgyűlési képviselő úr kezdeményezésére a 
Velencei-tó komplex partfal rekonstrukciója kapcsán felmerült garanciális 
problémák vonatkozásában tartottak egyeztetést és helyszíni bejárást, melyen a 
tókörnyéki polgármesterek, a Közép-dunántúli Regionális Vízügyi Igazgatóság és 
az OVF munkatársai, valamint a MOHOSZ, a Duna Ipoly Nemzeti Park és a 
rekonstrukciót végző kivitelező képviselői vettek részt. 
 

- Február 6-án a Székesfehérvári Tankerületi Központ igazgatójával, Török 
Szabolccsal, valamint munkatársaival, és a Fejér Vármegyei Önkormányzati 
Hivatal területfejlesztési szakembereivel a tankerülethez tartozó iskolák 
működtetéséről, fejlesztési lehetőségeiről egyeztettek. 
 

- Február 7-én Nyikos László polgármester úr meghívására Polgárdiban egyeztettek 
a város fejlesztési elképzeléseiről, majd helyszíni bejáráson tekintették meg a Zöld 
Város projekt keretében már megvalósult fejlesztéseket. 
 

- Február 8-án Dr. Fazekas Attila felszámolóbiztossal és Dr. Mészáros Lajos 
országgyűlési képviselő úrral egyeztettek a Dunaújvárosi Vasmű felszámolási 
folyamatával kapcsolatban. 
 

- Február 8-án Ronyecz Péter polgármester úrral, Adonyban tárgyalt a település 
fejlesztési elképzeléseiről. 
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Pálffy Károly a közgyűlés alelnöke: 
 

- December 17-én jelent volt az Aranybulla Emlékév záróeseményén, a 
székesfehérvári Nemzeti Emlékhelyen. 
 

- Január 12-én részt vett a Székesfehérvári Nagyboldogasszony-bazilikában a Don 
menti harcokban hősi halált halt, megsebesült, fogságot szenvedett és hazatért 
katonahősök és családjaik emlékére szervezett szentmisén. 
 

- Január 12-én tiszteletét tette az Ismeretlen Doni Katona sírjánál a Pákozdi Katonai 
Emlékparkban. 
 

- Január 22-én részt vett Bicske város Magyar Kultúra Napja alkalomból rendezett 
ünnepségén. 
 

 
Wilmek Tibor a közgyűlés alelnöke: 
 
- December 16-án adták át a pátkai bekötőút külterületi szakaszát Tessely Zoltán 

országgyűlési képviselő úrral, Molnár Istvánnal, a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Fejér 
megyei igazgatójával. 
 

- December 17-én részt vett a székesfehérvári Nemzeti Emlékhelyen az Aranybulla 
Emlékév záróeseményén. 
 

- Január 12-én részt vett a Székesfehérvári Nagyboldogasszony-bazilikában a Don 
menti harcokban hősi halált halt, megsebesült, fogságot szenvedett és hazatért 
katonahősök és családjaik emlékére szervezett szentmisén. 
 

- Január 22-én részt vett Székesfehérvár Megyei Jogú Város a Magyar Kultúra 
Napja alkalomból rendezett ünnepségén a Hiemer-házban, ahol Dr. Cser-Palkovics 
András polgármester úr adta át a Pro Cultura Albae Regiae díjat, melyet ebben az 
esztendőben a Székesfehérvári Művészek Társasága vehetett át. 

 
 

Önkormányzati Hivatal 
 
- A Hivatal munkatársai részt vettek a Miniszterelnökség Aktív Mobilitási Főosztálya 

által a Fejér vármegyei kerékpárforgalmi főhálózati terv kapcsán szervezett 
tervzsűrin Budapesten, 2023. január 17-én. 
 

- A Hivatal munkatársai részt vettek a Megyei Önkormányzatok Országos 
Szövetsége és a TOP IH által a megyék részére szervezett online tájékoztatón a 
TOP Plusz és az ITP módosítás aktualitásairól 2023. január 26-án. 
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- A Hivatal munkatársai részt vettek a Miniszterelnökség által szervezett 
Területpolitika 2023 szakmai konferencián a Nógrád vármegyei Alsópetényben, 
2023. január 27-én. 

 
- A Hivatal munkatársai részt vettek a Megyei Önkormányzatok Országos 

Szövetsége és a TOP IH által a megyék részére az ITP módosítással kapcsolatos 
kérdések átbeszélése céljából szervezett online egyeztetésen, 2023. február 1-én. 

 
- 2022. december 20-án a hivatal munkatársai részt vettek a Velencei-tavi kikötői 

korszerűsítés I. ütemének munkaterület átadásán Gárdony Város 
Önkormányzatának hivatalos helyiségében.  
 

- 2022. december 20-án a hivatal munkatársai részt vettek a Velencei-tavi kikötők 
korszerűsítésének hajózási engedélyeivel kapcsolatos egyeztetésen Siófokon, a 
Budapest Főváros Kormányhivatala Közlekedési Főosztály, Kikötői Osztályánál. 
 

- 2023. január 20-án a hivatal munkatársai részt vettek a Velencei-tavi kikötői korszerűsítés 
II. ütemének vállalkozási szerződés aláírásán a Pákozdi Szúnyog-szigeti 
kikötőben. 
 

- 2023. január 20-án a vármegyei főépítész műemléki tervtanácson vett részt az 
állami főépítésznél. 
 

- 2023. január 23-án a hivatal munkatársai részt vettek a Velencei-tavi kikötői 
korszerűsítés II. ütemének munkaterület átadásán Gárdony Város 
Önkormányzatának hivatalos helyiségében. 
 

- 2023. január 27-én a vármegyei főépítész részt vett a Velencei-tó vízpótlásával 
kapcsolatos egyeztetésen a Közép-dunántúli Vízügyi Igazgatóság Beszédes 
József-termében. 
 

Székesfehérvár, 2023. február 9. 
 

Dr. Molnár Krisztián s.k. 


